



## Protokoll styrelsemöte- Skövde IBF

Datum: 2025-02-26

Tid och plats: 18.00-20:00 Samlingssalen Kavelbro Arena

Närvarande Göran Hjert, Jenny Eriksson, Marie B-F, Mikael Sirén, Lars Ericsson, Daniel Thyni.

### §1. Mötets öppnade.

- Ordförande öppnade mötet.

### §2. Val av justerare.

- Protokollet justeras av ordförande och sekreterare när mötets samtliga deltagare haft möjlighet att läsa utkastet.

### §3. Dagordningen.

- Dagordningen fastställdes.

### §4. Föregående mötesprotokoll.

- Protokollet gicks igenom och godkändes.

### §5. Ekonomi.

- Sibben Cup gick plus med 391 000 kronor.
- Vi bör se över anmälningsavgifter med mera inför nästa år.
- Klubben har sökt LOK-stöd.
- Några sponsofakturor har inte betalats ännu.

### §6. Föreningsavslutningen den 27/3.

- Vi bör få fram nominerade till Koskinens minne till föreningsavslutningen. Helst en kille och en tjej.
- Vi ska ha en medaljutdelning på avslutningen.

### §7. Koskinens minne.

- Hur stor summa? Mötet beslutade att årets summa är 1000:- var till de valda.
- Vidare förvaltning av fonden. Fonden har just nu ca 30360:- . Mötet beslutade att inkomsterna från KorpenCupen går till Fonden.



§8. Årets Sibbare. Förslag?

- Styrelsen ska besluta vilken/vilka som belönas med titeln "Årets Sibbare"

§9. Sponsring, lägesbild Linda Larsson.

- Läget är oförändrat, Jenny E jobbar vidare.

§10. Sportservice.

- Vi behöver mer information för att kunna ta beslut om att eventuellt byta från Idrottsrabatten till Sportservice.

§11. Valberedning, namnförslag.

- Göran H har några idéer finns och dessa personer ska tillfrågas men det gör inget med fler förslag.

§12. Arkivet i Lidköping.

- Mötet beslutade avsluta arkiveringen. Vi hämtar de pärmar vi har där och går igenom materialet och sorterar.

§13. Nästa säsong A-lag.

- Vi behöver göra ett arbete inför nästa säsong för att få till en bra lösning och fördelning av de spelare vi har. Micke S och sportgruppen får börja jobba med detta omgående.

§14. Jacob Isaksson.

- Hans avtal går ut 31/3, således har han inget kontrakt vid ev kval.

§15. Läget i P08/09.

- Det har skapats en stabilitet i och runt laget som det ser ut just nu.

§16. Övriga frågor.

- Raoul Wallenberg skolan önskar hjälp med instruktör då de har för avsikt att ha en innebandyinriktning hösten 2025.
- Kommunen vill ha förhandsinfo om halltider. Vi delegerar detta till lämplig person.
- Vi har fått en förfrågan att hjälpa till på Motorcross VM. Då det kan ge en hel del pengar bör vi få till frivilliga och återkoppla.



- Vi behöver fastställa föreningsavgifter före årsmötet.
- Styrelsen bör ha en arbetsdag i närtid. Marie B-F forskar vilka lokaler som är möjliga.
- Kioskgruppen har ett förslag på att vi har en materielbytdag. Även lotteri på A-lagens gamla klubbor fanns som förslag.
- Mötet beslutade att fortsätta med bokföringsprogrammet Appia.

#### §17. Nästa möte.

- Nästa möte hålls måndagen den 17/3 kl 19:30 i Kavelbro lektionssalen.

#### §18. Mötets avslutande.

- Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Ordf  
Göran Hjert

Sekr  
Lars Ericsson